
 
 OBČINA ŠMARJE PRI JELŠAH  

 OBČINSKI SVET  

 

Številka: 0321-0003/2023-2 

Datum: 13. 4. 2023  

 

Z A P I S N I K 

4. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah, ki je bila v sredo, 12. aprila 2023. 

Seja je potekala v sejni sobi Občine Šmarje pri Jelšah, Aškerčev trg 15, Šmarje pri Jelšah. 

Na seji so bili navzoči člani občinskega sveta (v nadaljevanju svetniki): Miloš Bevc, Mirko Bevc, 

Marjana Bračko, Jan Gajšek, Miroslav Goručan, Miran Koštomaj, Janez Lipnik, Peter Novak, Uroš 

Operčkal, Primož Pajk, Niko Petelin, Nataša Potočnik, Dejan Povalej, Helena Romih, Marjana Skale, 

Janko Šket, Stanislav Šket, Ivan Žaberl. 

Opravičeno odsoten:  Gorazd Močnik. 

Na seji so bili prisotni še: 

▪ župan Matija Čakš; 

▪ zaposleni v občinski upravi: Patricia Goručan, direktorica občinske uprave, Anja Černezel, vodja 

oddelka za splošne in pravne zadeve, mag. Bernardka Žvorc, vodja oddelka za proračun in 

finance, mag. Anita Reich, vodja oddelka za investicije, Damjan Boštjančič, vodja oddelka za 

družbene dejavnosti, Peter Planinšek, vodja oddelka za okolje in prostor, mag. Zinka Berk, vodja 

oddelka za gospodarstvo, Sergeja Javornik, koordinatorica za odnose z javnostmi;   

▪ ostali prisotni: Mateja Fevžer, finančni analitik v podjetju Simbio Celje – pri 5. točki dnevnega 

reda; mag. Bojan Pirš, direktor OKP Rogaška Slatina, Anita Staroveški, vodja finančno-

računovodske službe OKP Rogaška Slatina – pri 6. točki dnevnega reda; dr. Marko Samec, 

direktor Knjižnice Šmarje pri Jelšah – pri 8. točki dnevnega reda; Radko Kvas, direktor podjetja 

Gekott – pri 9. točki dnevnega reda;  

▪ novinar: Jože Strniša, Rogaške novice.  

Seja se je začela ob 16.00 ob navzočnosti 16 svetnikov. 

Župan je po uvodnem pozdravu povedal, da je bilo s sklicem seje svetnikom posredovano gradivo 

za predlagane točke dnevnega reda. 

 

K 1. 

PREDLOG ZAPISNIKA 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH 

Gradivo za točko so svetniki prejeli s sklicem. Župan je vprašal, ali ima kdo od svetnikov pripombe 

na zapisnik. Ugotovljeno je bilo, da na zapisnik ni pripomb, zato je župan dal na glasovanje  

PREDLOG SKLEPA: 
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Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta Občine 

Šmarje pri Jelšah z dne 15. 3. 2023. 

Navzočnost se ni  spremenila (16 svetnikov). 

ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

S sklicem so svetniki prejeli predlog dnevnega reda 3. redne seje: 

1. Predlog zapisnika 3. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah 

2. Poročilo o realizaciji sklepov  

3. Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2022 

4. Predlog za izdajo soglasja k najemu dolgoročnega kredita javnemu podjetju OKP Rogaška 

Slatina, d.o.o. 

5. Predlog cen izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja od 

1. 5. 2023 

6. Predlog cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja od 1. 5. 2023 

7. Predlog za izdajo soglasja za izplačilo dela plače za redno delovno uspešnost direktorjev javnih 

zavodov, katerih ustanoviteljica oz. soustanoviteljica je Občina Šmarje pri Jelšah 

8. Seznanitev z letnim poročilom JZ Knjižnica Šmarje pri Jelšah za leto 2022 

9. Poročilo o delu koncesionarja Gekot, d.o.o., za leto 2022 

10. Predlog sklepa o ukinitvi družbene lastnine v splošni rabi  

11. Pobude in vprašanja 

12. Razno 

− Ocena varnostne situacije na območju Občine Šmarje pri Jelšah v letu 2022  

Župan je vprašal, ali ima kdo od svetnikov pripombo v zvezi z dnevnim redom. Ugotovljeno je bilo, 

da na dnevni red ni pripomb, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet občine Šmarje pri Jelšah sprejme predlog dnevnega reda 4. redne seje. 

Navzočnost se ni spremenila (16 svetnikov). 

ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Predlagani dnevni red je bil sprejet. 

 

K 2. 

POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV 

Župan je svetnike obvestil, da so vsi sklepi 3. redne seje, navedeni v zapisniku, realizirani. Spomnil 

je, da je na prejšnji seji svetnik Miloš Bevc podvomil v zapisano v povzetku Lokalnega energetskega 

koncepta občine Šmarje pri Jelšah, in sicer, da se je od leta 2017–2021 znižala količina električne 

energije s sončnimi elektrarnami. Menil je, da se to ne ujema z dejanskim stanjem na terenu. Župan 

je pojasnil, da je podjetje Envirodual ponovno zaprosilo za podatke Elektro Celje, vendar jih do 
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danes še niso prejeli; ko jih bodo, jih bomo posredovali v vednost tudi občinskemu svetu. Župan je 

svetnike še seznanil, da je Ministrstvo za okolje, podnebje in energijo izdalo soglasje o skladnosti z 

nacionalno energetsko politiko k Lokalnem energetskem konceptu občine Šmarje pri Jelšah, ki je 

tako podlaga za prijavo na javne razpise. 

 

K 3. 

 PREDLOG ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH  

ZA LETO 2022 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Predlog je ob projekciji podrobneje predstavila mag. Bernardka 

Žvorc, vodja oddelka za proračun in finance. Proračun je v minulem letu znašal 14,15 milijona evrov, 

kar je najvišji proračun po letu 2010.  

Ob 16.09 je na sejo prišel Mirko Bevc.  

Župan je podrobneje predstavil naložbe v minulem letu. Po končani prestavitvi je odprl razpravo.  

Stanislav Šket se je zahvalil mag. Bernardki Žvorc in vsem pripravljavcem zaključnega računa. Ocenil 

je, da je zaključni račun dober pokazatelj uspešnega dela v preteklem obdobju. Želel je, da bo tudi 

tekoče leto uspešno, in napovedal, da bodo delo občinske uprave in realizacijo proračuna svetniki 

bolj podrobno spremljali, na določenih področjih lahko tudi bolj pomagali. Priporočil je večjo 

pozornost za področja, kjer je realizacija nizka.  

Razpravljal ni nihče več, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Zaključni račun proračuna Občine Šmarje  pri 
Jelšah za leto 2022. 

Navzočnost se je spremenila (17 svetnikov). 

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 4.  

 PREDLOG ZA IZDAJO SOGLASJA K NAJEMU DOLGOROČNEGA KREDITA JAVNEMU 

PODJETJU OKP ROGAŠKA SLATINA, D.O.O. 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Predlog je podrobneje predstavila  mag. Bernardka Žvorc, vodja 

oddelka za proračun in finance. Opravičila se je za napako v gradivu in pojasnila, da je vrednost dveh 

vozil 210.000 evrov, OKP pa bo najel posojilo v višini 168.000 evrov. Delež, ki odpade na šmarsko 

občino, znaša 44.000 evrov. Dodala je, da mora soglasje dati vseh sedem občin ustanoviteljic 

podjetja, šele potem se lahko OKP zadolži.  
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Župan je odprl razpravo.  

Miloš Bevc je povedal, da so predlog sklepa obravnavali na odboru za družbene dejavnosti, kjer ni 

bilo pomislekov, osebno pa je ocenil, da nakup vozil z zadolževanjem ni najboljša rešitev, da pa je 

očitno zadolžitev bolj politika vodenja podjetja.  

Niko Petelin je dejal, da bi bilo bolje, če bi OKP kupil manjši tovornjak z manjšo osno obremenitvijo, 

saj se dela velika škoda na cestni infrastrukturi.  

Župan je dejal, da bo lahko svetnik to vprašanje zastavil direktorju OKP-ja, ki bo prisoten pri eni od 

naslednjih točk dnevnega reda.  

Nihče ni več razpravljal, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah izdaja soglasje za najetje dolgoročnega kredita za nakup 

dveh novih 8,5-tonskih specialnih komunalnih vozil za odvoz odpadkov, ki ga bo najelo podjetje 

OKP Rogaška Slatina, d.o.o., v višini 44.016,00 € pod pogojem, da javno podjetje zagotovi sredstva 

za servisiranje dolga iz neproračunskih virov (amortizacije osnovnih sredstev podjetja) in da 

obveznosti iz kredita ne bodo nikoli in v nobenem primeru bremenile občinskega proračuna. 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 
 

K 5. 

PREDLOG CEN IZVAJANJA STORITEV OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE 

VARSTVA OKOLJA OD 1. 5. 2023 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Predlog je podrobneje predstavila Mateja Fevžer, finančni 

analitik v podjetju Simbio Celje. Pojasnila je, da predlog predvideva 22-odstotno povišanje cen 

storitev, ki so bile nespremenjene od leta 2016. Po primerjalni analizi so cene storitev podjetja kljub 

predlaganemu povišanju še vedno najnižje v Sloveniji. Do sedaj je nove cene potrdilo 14 občin. Za 

uporabnike se bo cena na položnici za storitve podjetja Simbio povišala za 0,39 evra na osebo. 

Župan je odprl razpravo. Nihče ni razpravljal. Župan je predlagal dopolnitev sklepa s podatkom o 

začetku uveljavitve dneva novih cen in da so zneski brez DDV-ja.  

Župan je dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi nove cene na področju gospodarske javne službe 

obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali 

odstranjevanja komunalnih odpadkov: 



stran 5 

 

Cena gospodarske  javne službe obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov je 0,11837 EUR/kg, 

od tega je: 

- cena javne infrastrukture 0,03232 EUR/kg in  

- cena storitve 0,08605 EUR/kg. 

Cena gospodarske javne službe obdelave biorazgradljivih odpadkov je 0,09500 EUR/kg, od tega 

je: 

- cena javne infrastrukture 0,03032 EUR/kg in  

- cena storitve 0,06468 EUR/kg. 

Cena gospodarske javne službe odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih 

odpadkov je 0,10031 EUR/kg, od tega je: 

- cena javne infrastrukture 0,04897 EUR/kg in  

- cena storitve 0,05134 EUR/kg 

(17,6 % odlaganja se obračuna od v obdelavo sprejetih odpadkov). 

Cene so brez DDV in se uporabljajo od 1. 5. 2023 dalje.  

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 6. 

PREDLOG CEN STORITEV OBVEZNIH OBČINSKIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB VARSTVA 

OKOLJA OD 1. 5. 2023 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Predlog za povišanje in razloge sta podrobneje predstavila 

mag. Bojan Pirš, direktor OKP Rogaška Slatina, in Anita Staroveški, vodja finančno-računovodske 

službe OKP Rogaška Slatina. Zadnji dvig cen je bil 1. 7. 2017. Direktor podjetja je izpostavil, da so v 

primerjavi z drugimi komunalnimi storitvami tudi predlagane višje cene še vedno najnižje.  

Župan je odprl razpravo. 

Marjana Bračko je vprašala za koliko odstotkov se dvigujejo cene.  

Mag. Bojan Pirš je odgovoril, da se za vsako stroškovno enoto naredi svoj elaborat in je odstotek 

povišanja različen.  

Ivana Žaberla je zanimalo kolikšen delež predstavlja strošek elektrike pri vodi. 

Mag. Bojan Pirš je odgovoril, da približno 70 odstotkov. 

Miloš Bevc je komentiral povišanje pri čiščenju odpadnih voda, ki da se mu zdi visok zaradi stroška 

elektrike.  

Mag. Bojan Pirš je pojasnil, da je odvajanje odpadnih voda najbolj optimizirano. 



stran 6 

 

Stanislav Šket je izpostavil, da je v šmarski občini največ tistih, kjer je na hišo prijavljena zgolj ena 

oseba. Predlagal je, da se dejansko stanje oziroma točnost prijavljenih oseb preveri na terenu.  

Mag. Bojan Pirš je odgovoril, da izven Šmarja izdajo 528 položnic za eno osebo, 508 za dve osebi, 

374 položnic za tri osebe, 399 položnic za štiri osebe, 349 položnic za pet oseb.  

Stanislav Šket je vztrajal, da se točnost podatkov preveri na terenu. Zanimalo ga je še, kdaj se bo 

prešlo na tehtanje odloženih odpadkov. 

Mag. Bojan Pirš je pojasnil, da je ključni razlog pomanjkanje zavesti pri ljudeh. Če bi uvedli ta sistem, 

bi bilo odpadkov premalo, saj bi jih ljudje skrivali oziroma kurili. 

Stanislav Šket je vprašal, zakaj ne razmišljajo o več manjših avtih za odvoz odpadkov, saj težka vozila 

uničujejo ozke ceste, za popravilo katerih mora občina posledično nameniti več denarja. Pohvalil je 

zaposlene in vodstvo komunalnega podjetja, saj je oskrba s pitno vodo nemotena, odvozi odpadkov 

(tudi ob praznikih) so vedno točni.  

Mag. Bojan Pirš je dejal, da npr. za kavo in mobilne storitve občani plačajo več kot za komunalne 

storitve. Spomnil je, da so polovični delež stroškov na položnici takse, ki so zakonsko predpisane, 

čisti strošek vode pa je primerjalno zelo nizek. Pojasnil je, da kupujejo dva manjša avta za odvoz 

odpadkov, in se občinskemu svetu zahvalil za potrditev soglasja za najem posojila.   

Niko Petelin je dejal, da veliki avti zaradi obremenitve povzročajo škodo na ozkih cestah, ki so slabo 

nosilne. 

Mag. Bojan Pirš je odvrnil, da obremenitev ni toliko visoka, ker je hitrost vozil nižja, tako da to ni 

takšna težava.  

Primož Pajk je vprašal, zakaj se plačuje strošek čiščenja padavinskih voda s streh, če gre ta voda  v 

potok. 

Mag. Bojan Pirš je pojasnil, da so vsi zavezanci za plačilo tega stroška prejeli domov podatke ozr. 

izračune. Če so se ljudje pritožili, so to upoštevali. Te podatke je še vedno mogoče spremeniti, tako 

da se tudi izračuni spremenijo. 

Ivan Žaberl je vprašal, za koliko bo zdaj višja cena, če tri osebe porabijo 15 m³ vode. 

Mag. Bojan Pirš je dejal, da je težko na pamet izračunati.  

Niko Petelin je predlagal, da bi lahko bilo v gradivo bolj jasno in razumljivo pojasnjena razlika med 

staro in novo ceno na  m³ vode.  

Anita Staroveški je pojasnila, da je za 3 osebe pri 3 m³ cena višja za približno 7 evrov. 

Miloš Bevc je vprašal, do kdaj ima OKP pogodbo za dobavo električne energije.  

Mag. Bojan Pirš je pojasnil, da se pogodba izteče 28. 2. 2024, a lahko dobavitelj pogodbo kadarkoli 

prekine. Če se bo to zgodilo in bo vpliv višje cene elektrike višji od 10 odstotkov, mora OKP pripraviti 

elaborat za spremembo cen, kar bo tudi storil.  
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Stanislav Šket je spomnil, da tako občinski svet kot občinska uprava zastopata občane. Glede na to, 

da je OKP za obračun padavinskih voda dobil podatke od geodetske uprave in se občani niso 

pritožili na dobljene podatke, bi lahko v Šmarskih novicah objavili obvestilo, da se lahko občani 

pritožijo in posledično plačujejo manj.  

Mag. Bojan Pirš je pojasnil, da so se ti podatki usklajevali pol leta, ta strošek pa se obračunava samo 

občanom, ki imajo padavinske vode speljane na kanalizacijo. Dodal je, da so vsi podatki razvidni na 

položnicah, občani pa se lahko za dodatne informacije obrnejo na OKP.  

Uroš Operčkal je vprašal, kakšen vpliv bo imela cena elektrike po izteku obstoječe pogodbe.  

Mag. Bojan Pirš je ponovil, da če bo cene elektrike višja za 10 odstotkov, morajo pripraviti elaborat 

novih cen, ki ga morajo potrditi občinski sveti občin ustanoviteljic.  

Nihče ni več razpravljal, zato je župan dal na glasovanje   

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrjuje nove cene storitve na področju gospodarske javne 

službe – oskrba s pitno vodo v višini cene, kot je prikazana v Elaboratu o oblikovanju cen izvajanja 

storitev gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v občinah Bistrica ob Sotli, Kozje, 

Podčetrtek, Poljčane, Rogaška Slatina, Rogatec, Slovenska Bistrica ( del KS Laporje)  in Šmarje pri 

Jelšah, ki ga je izdelalo javno podjetje OKP Rogaška Slatina d.o.o. Potrdijo se naslednje cene 

obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo: 

Cena omrežnine: 7,8322 EUR/DN< / = 20/mesec (brez DDV) 

Cena vodarine: 0,6879 EUR/m³ (brez DDV). 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

Župan je dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrjuje nove cene storitve na področju gospodarske javne 

službe – odvajanje in čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode v višini cene, kot je 

prikazana v Elaboratu o oblikovanju cen izvajanja storitev gospodarske javne službe odvajanja in 

čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v občinah Bistrica ob Sotli, Kozje, Podčetrtek, 

Rogaška Slatina, Rogatec in Šmarje pri Jelšah, ki ga je izdelalo javno podjetje OKP Rogaška Slatina 

d.o.o. Potrdijo se naslednje cene obveznih občinskih gospodarskih javnih služb odvajanja in 

čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode:  

 

1. odvajanje komunalne odpadne vode: 

Cena omrežnine: 3,1719 EUR/DN< / = 20/mesec (brez DDV) 

Cena odvajanja: 0,2062 EUR/m³ (brez DDV) 
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2. odvajanje padavinske odpadne vode s streh: 

Cena infrastrukture: 0,1101 EUR/m³ (brez DDV) 

Cena odvajanja: 0,0773 EUR/m³ (brez DDV) 

3. storitve, povezane z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi 

čistilnimi napravami: 

Cena omrežnine: 0,6524 EUR/DN< / = 20/mesec (brez DDV) 

Cena povezana z greznicami oz. MKČN: 0,5689 EUR/m³ (brez DDV) 

4. čiščenje komunalne odpadne vode: 

Cena omrežnine: 5,2018 EUR/DN< / = 20/mesec (brez DDV) 

Cena čiščenja: 0,6759 EUR/m³ (brez DDV) 

5. čiščenje padavinske odpadne vode s streh: 

Cena infrastrukture: 0,1067 EUR/m³ (brez DDV) 

Cena čiščenja: 0,1538 EUR/m³ (brez DDV). 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

Župan je dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrjuje nove cene storitve na področju gospodarske javne 

službe – zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov, biološko razgradljivih odpadkov in 

zbiranja odpadnih nagrobnih sveč v višini cene, kot je prikazana v Elaboratu o oblikovanju cen 

izvajanja storitev gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v občinah Bistrica ob 

Sotli, Kozje, Podčetrtek, Rogaška Slatina, Rogatec in Šmarje pri Jelšah, ki ga je izdelalo javno 

podjetje OKP Rogaška Slatina d.o.o. Potrdijo se naslednje cene obveznih občinskih gospodarskih 

javnih služb zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov, biološko razgradljivih odpadkov in 

zbiranja odpadnih nagrobnih sveč: 

1. Zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov (brez biološko razgradljivih odpadkov): 

Cena infrastrukture zbiranja: 0,0096 EUR/kg (brez DDV) 

Cena zbiranja: 0,1893 EUR/kg (brez DDV) 

Na računu se ločeno prikažejo potrjene cene obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov (brez 

biološko razgradljivih) na RCERO, ki jih Simbio zaračunava OKP Rogaška Slatina, d.o.o. 

Na računu se ločeno prikažejo potrjene cene odlaganja določenih vrst komunalnih odpadkov (brez 

biološko razgradljivih) na RCERO, ki jih Simbio zaračunava OKP Rogaška Slatina, d.o.o. 

2. Zbiranje biološko razgradljivih odpadkov: 

Cena infrastrukture: 0,0021 EUR/kg (brez DDV) 

Cena zbiranja: 0,1390 EUR/kg (brez DDV) 

3. Zbiranje odpadnih nagrobnih sveč 

Cena infrastrukture: 0,0057 EUR/kg (brez DDV) 

Cena zbiranja: 0,3422 EUR/kg (brez DDV). 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
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ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

Župan je dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah z Elaboratom o oblikovanju cen izvajanja storitev 

gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v občinah Bistrica ob Sotli, Kozje, 

Podčetrtek, Rogaška Slatina, Rogatec in Šmarje pri Jelšah potrjuje tudi preračun količine 

posameznih vrst storitev zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov med uporabnike, kot je 

predstavljeno v elaboratu, in sicer: 

 

 
zbiranje določenih 

vrst komunalnih 

odpadkov 

zbiranje biološko 

razgradljivih 

odpadkov  

 

zbiranje odpadnih 

nagrobnih sveč 

masa odpadkov v kg 7.568.883 1.006.954 34.000 

obračunska prostornina v m³ 30.976 6.390 475 

sodilo za preračun v kg/m³ 244,35 157,58 71,58 

 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

Župan je dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Nove cene pričnejo veljati in se uporabljati s 1. 5. 2023.  

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

Župan je dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah v primeru, da se cene električne energije dvignejo skladno 

z Uredbo o določitvi cene električne energije za mikro, mala in srednja podjetja (Uradni list 

167/2020 z dne, 30.12.2022), kjer je cena za 90 % dobavljene električne energije za višjo dnevno 

tarifo 0,217 EUR/kWh, za nižjo dnevno tarifo 0,1555 EUR/kWh in za enotno tarifo 0,185 EUR/kWh, 
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potrjuje cene obveznih občinskih gospodarskih javnih služb, kot so prikazane v predloženih 

elaboratih o oblikovanju cen izvajanja storitev gospodarskih javnih služb v občinah Bistrica ob 

Sotli, Kozje, Podčetrtek, Poljčane, Rogaška Slatina, Rogatec, Slovenska Bistrica (del KS Laporje)  

in Šmarje pri Jelšah, ki ga je izdelalo javno podjetje OKP Rogaška Slatina d.o.o. februarja 2023. 

Če bodo cene električne energije v letu 2023 po uveljavitvi novih cen drugačne (višje ali nižje), se 

le te vkalkulirajo v novo ceno storitev, ki bo veljala, dokler podjetje OKP ne izpelje nov postopek 

potrjevanja cen na občinskih svetih vseh občin ustanoviteljic. 

V primeru dviga cene električne energije v letu 2023, skladno s prvim odstavkom tega sklepa, se 

potrdijo naslednje cene obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo: 

1. storitve oskrbe s pitno vodo:  

Cena vodarine: 0,9144 EUR/m³ (brez DDV) 

V primeru dviga cene električne energije v letu 2023, skladno s prvim odstavkom tega sklepa, se 

potrdijo naslednje cene obveznih občinskih gospodarskih javnih služb čiščenja komunalne in 

padavinske odpadne vode:  

1. storitve, povezane z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi 

čistilnimi napravami: 

Cena povezana z greznicami oz. MKČN: 0,5986 EUR/m³ (brez DDV) 

2. čiščenje komunalne odpadne vode: 

Cena čiščenja: 0,8077 EUR/m³ (brez DDV) 

3. čiščenje padavinske odpadne vode s streh:  

Cena čiščenja: 0,1802 EUR/m³ (brez DDV). 

V primeru dviga cene električne energije v letu 2023, skladno s prvim odstavkom tega sklepa, se 

potrdijo naslednje cene obveznih občinskih gospodarskih javnih služb zbiranja določenih vrst 

komunalnih odpadkov: 

1. zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov (brez biološko razgradljivih odpadkov): 

cena storitve zbiranja:  0,1903 EUR/kg (brez DDV). 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

K 7. 

PREDLOG ZA IZDAJO SOGLASJA ZA IZPLAČILO DELA PLAČE ZA REDNO DELOVNO USPEŠNOST 

DIREKTORJEV JAVNIH ZAVODOV, KATERIH USTANOVITELJICA OZ. SOUSTANOVITELJICA JE 

OBČINA ŠMARJE PRI JELŠAH 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Predlog je predstavila Patricia Goručan, direktorica občinske 

uprave.  

Župan je odprl razpravo.  

Miran Koštomaj je vprašal, ali ima Knjižnica drugačna merila ocenjevanja od ostalih zavodov glede 

na dosežen odstotek uspešnosti direktorja.  
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Patricia Goručan je pojasnila, da so merila uspešnosti stvar zavoda. 

Nihče ni več razpravljal, zato je župan dal na glasovanje  

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje za izplačilo dela plače za redno delovno 

uspešnost direktorice JZ Razvojne agencije Sotla Bojane Žaberl za obdobje od 1. 1. 2022 do 31. 12. 

2022 v višini 1.560,77 EUR bruto. 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

Župan je dal na glasovanje  

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje za izplačilo dela plače za redno delovno 

uspešnost direktorja JZ Zdravstvenega doma Šmarje pri Jelšah mag. Antona Zidarja za obdobje od 

15. 2. 2022 do 31. 12. 2022 v višini 1.799,99 EUR bruto. 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

Župan je dal na glasovanje  

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje za izplačilo dela plače za redno delovno 

uspešnost v. d. direktorja JZ Zdravstvenega doma Šmarje pri Jelšah mag. Natalije Klun za obdobje 

od 1. 1. 2022 do 14. 2. 2022 v višini 253,88 EUR bruto. 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

Župan je dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje za izplačilo dela plače za redno delovno 

uspešnost strokovne vodje JZ Zdravstvenega doma Šmarje pri Jelšah Lee Romih, dr. med., spec. 

družinske med., za obdobje od 1. 11. 2022 do 30. 11. 2022 v višini 34,01 EUR bruto. 
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Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

Ob 17.14 je na sejo prišel Janez Lipnik. 

Župan je dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje za izplačilo dela plače za redno delovno 

uspešnost direktorja JZ Knjižnice Šmarje pri Jelšah dr. Marka Samca za obdobje od 1. 1. 2022 do 31. 

12. 2022 v višini 1.884,55 EUR bruto. 

Navzočnost se je spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

Župan je dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje za izplačilo dela plače za redno delovno 

uspešnost direktorica JZ za turizem, šport in mladino Šmarje pri Jelšah Melite Bevc za obdobje od 

1. 1. 2022 do 17. 5. 2022 v višini 79,96 EUR bruto. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

Župan je dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje za izplačilo dela plače za redno delovno 

uspešnost direktorja JZ za turizem, šport in mladino Šmarje pri Jelšah Gregorja Krajnca za obdobje 

od 18. 5. 2022 do 31. 12. 2022 v višini 856,45 EUR bruto. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI nihče  

Sklep je bil sprejet. 
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K 8. 

SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM JZ KNJIŽNICA ŠMARJE PRI JELŠAH ZA LETO 2022  

 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Damjan Boštjančič, vodja oddelka za družbene dejavnosti, je 

povedal, da naj bi se v tekočem mandatu občinskim svetnikom predstavilo delovanje vseh javnih 

zavodov, katerih ustanoviteljica je občina.  

Delovanje javnega zavoda Knjižnica Šmarje pri Jelšah je predstavil direktor dr. Marko Samec. 

Zahvalil se je za priložnost predstavitve in svetnikom izročil predstavitveno darilo. Ob projekciji je 

izpostavil nekaj težav, kjer računa na pomoč občinskega sveta, in sicer: parkirna mesta za 

obiskovalce, kadrovska podhranjenost, prostorska stiska (predvsem v knjižnici).  

Župan je odprl razpravo.  

Uroš Operčkal je pohvalil aktivno delo zavoda in zaželel uspešno delo tudi v prihodnje.  

Župan je dodal, da je sodelovanje z javnim zavodom zelo uspešno. Pohvalil je trud zaposlenih in 

poudaril, da se zaveda težav, ki so bile omenjene, in se že iščejo ustrezne rešitve. Direktorju se je 

zahvalil za lepo predstavitev in pozornost.  

Razpravljal ni nihče več, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah se seznani z letnim poročilom JZ Knjižnica Šmarje pri Jelšah 

za leto 2022. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov PROTI nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

K 9.  

POROČILO O DELU KONCESIONARJA GEKOT, D.O.O., ZA LETO 2022 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Poročilo je predstavil Radko Kvas, direktor podjetja Gekott. 

Dejal je, da na področju pogrebne in pokopališke dejavnosti delajo že dobrih 30 let, v poročilu pa je 

predstavljeno lansko delo in poslovanje. Predstavil je še načrte v tekočem letu, ki obsegajo 

določena vzdrževalna dela na pokopališčih, večjih naložb pa ni predvidenih.  

Marjana Skale je dejala, da podjetje beleži pozitivno poslovanje, če se pogleda celostno, zato jo 

preseneča predlog povišanja cen. 

Radko Kvas je povedal, da se stroški dvigujejo, strošek dela je že višji in da visokega profita ni. 

Patricia Goručan je pojasnila, da predlog dviga cen, ki je vključen v gradivo, ne more biti del te točke. 

Z direktorjem Kvasom je že dogovorjeno, da predlog spremembe cen storitev pripravi za eno od 



stran 14 

 

naslednjih sej občinskega sveta, s potrditvijo poročila koncesionarja pa svetniki ne potrjujejo novih 

cen.  

Stanislav Šket je dejal, da občina več kot 20 let vlaga v pokopališča (vežice, poti, obzidja), svoj delež 

je zagotovilo tudi podjetje, da pa bi bilo treba nekaj narediti še na protokolu pogrebnih slovesnosti 

(npr. postopki, uniforme zaposlenih, organizacija …).  

Radko Kvas je dejal, da se pri protokolu prilagajo individualno ob vsakem pogrebu.  

Razpravljal ni nihče več, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet se je seznanil s poročilom o delu koncesionarja Gekot, d.o.o., o izvajanju 

gospodarske javne službe urejanja pokopališč ter pokopališke in pogrebne dejavnosti na območju 

Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2022. 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 

 

K 10.  

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI DRUŽBENE LASTNINE V SPLOŠNI RABI 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem. Podrobnejša pojasnila je dala mag. Zinka Berk, vodja oddelka 

za gospodarstvo.  

Župan je odprl razpravo. Nihče ni razpravljal, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  

1. Ukine se status zemljišča v splošni rabi na  nepremičninah z ID znaki parcela 1185 1554/3 in 

parcela 1185 1554/6. 

2. Na navedenih parcelah pridobi lastninsko pravico Občina Šmarje pri Jelšah. 

3. Sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 

 

K 11.  

POBUDE IN VPRAŠANJA 
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Marjana Skale je predlagala večji nadzor nad izvedbo obnovitvenih del na kalvariji, ker da je kamenje 

majavo položeno in ni fiksirano.  

Mag. Anita Reich je pojasnila, da se dela izvajajo pod nadzorom in v skladu z navodili Zavoda za 

varstvo kulturne dediščine. Betonska dela niso dovoljena, je pa, tudi na osnovi več pritožb občanov, 

občina že zahtevala uradno pojasnilo zavoda. 

Stanislav Šket je predlagal, da občinska uprava naloži Gekottu primerjalno analizo cen storitev, ker 

naj bi bile po njegovih podatkih cene storitev Gekotta med dražjimi.  

Patricia Goručan je povedala, da bo občina letos razpisala koncesijo za novo obdobje, tudi za 

izvajanje 24-urne dežurne službe, s katero bo podeljena še koncesija za upravljanje s pokopališči. 

Merilo izbire bo najnižja cena. 

Miloš Bevc je vprašal, kaj morajo narediti občani, če se želijo priključiti na optično omrežje Rune.  

Patricia Goručan je pojasnila, da se urejajo služnostne pogodbe za izkope po zemljiščih, napovedan 

je tudi sestanek izvajalca izgradnje omrežja s predsedniki krajevnih skupnosti in projektantom.  

Niko Petelin je vprašal, kdaj bo ta sestanek. 

Patricia Goručan je odgovorila, da takrat, ko se bodo dela začela v naši občini.  

Janez Lipnik je dejal, da so občani predlagali, da se ob Rimski cesti v Šmarju namesti koš za pasje 

iztrebke in se ustrezno ukrepa proti lastnikom psov, ki ne pobirajo in čistijo iztrebkov svojih psov.  

Patricia Gorčan je povedala, da so koši postavljeni, ne pa povsod. 

Marjana Bračko je predlagala, da se ob cesti na Sv. Štefanu namesti fiksni zabojnik za odlaganje 

pločevink. V nedavni čistilni akciji so namreč udeleženci pobrali največ pločevink. Zanimalo jo je še, 

ali bi se dalo postaviti kakšne opozorilne table, da ljudje ne bi metali smeti v naravo.  

Župan je odgovoril, da je najbolj pomembno ozaveščanje ljudi. 

Miloš Bevc je predlagal, da župan pri glasovanju o sklepih vpraša, če je kdo proti. Vprašal je, ali je pri 

glasovanju morda mišljeno, da so vsi svetniki za predlagane sklepe.  

Miran Koštomaj je vprašal, ali se lahko betonirani del pred pošto primerno uredi z rožami.  

Mirko Bevc je predlagal, da se ob vstopu v občino namestijo table o pomenu čistega okolja na 

točkah, kjer je največ težav (npr. Volčja jama, Sv. Štefan). 

Župan je dejal, da so na območju Volčje jame največje težave, saj neznanci kar naprej odstranjujejo 

postavljene prometne znake. 

 

K 12.  

RAZNO 
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Župan je svetnike seznanil z namero, da se določene zelenice v občinski lasti ne bodo tako pogosto 

kosile, saj se pridružujemo aktivnostim več občin po Sloveniji, prijaznih čebelam. Nepokošene 

zelenice bodo ustrezno opremljene z informativnimi tablami.  

Župan je povedal, da je občina naročila izdelavo elaborata zasaditve po občini. Vsako leto bo del 

denarja namenjenega za nakup dreves, urejanje zelenic, zelenih otokov ipd. 

Janez Lipnik je vprašal, ali bodo nepokošena tudi kmetijska zemljišča, in izpostavil problem 

ambrozije.  

Župan je pojasnil, da so kmetijska zemljišča v najemu, glede ambrozije pa nas občani vestno 

obveščajo in se odstranjuje. V občini so težave tudi z japonskim dresnikom. 

Župan je ob koncu seje še čestital Stanislavu Šketu za okrogli jubilej v januarju in mu izročil darilo. 

Sejo je zaključil ob 18.28.  

 

Zapisala: 

Sergeja Javornik 

 

                                                                                                        

 

                                                                                                                          Župan 

                                                                                     Matija ČAKŠ, dr. vet. med., spec. bujatrike                                                 

 


